

香港管弦樂團
Hong Kong Philharmonic Orchestra

港樂 × 倫永亮 鋼琴後的人 交響音樂會

1月25日演出贊助
25 January
performance is
sponsored by



25 & 26 JAN 2019

經典名曲包括：
鋼琴後的人
靜夜的單簧管
心仍是冷
我為何讓你走
我說過要你快樂
寫得太多
以及精選電影與流行榜
上榜作品...

倫永亮 創作人/ 歌手/ 鋼琴家
Anthony Lun
Composer/ Singer/ Pianist

HKPHIL ×
ANTHONY LUN
THE MAN
BEHIND
THE PIANO
CONCERT

特別演出嘉賓
Special Guests



謝安琪
Kay Tse



陳潔靈
Elisa Chan



梁釗峰
Leung Chiu Fung



謝拉特·莎朗嘉 指揮
Gerard Salonga
Conductor

2019年1月25及26日
星期五8PM 及星期六3PM, 8PM

香港文化中心音樂廳
Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

\$680/\$480/\$380/\$280

折扣優惠請瀏覽港樂網站 | For discount schemes, please visit hkphil.org

門票現於城市售票網發售
Tickets at URBIX www.urbtix.hk

港樂 × 倫永亮 鋼琴後的人交響音樂會

2013年 CASH 音樂成就大獎得主倫永亮，將繼 2004 年「港樂 × 林憶蓮 × 倫永亮」音樂會後，重回香港管弦樂團舞台。這位「鋼琴後的人」將於香港文化中心音樂廳，聯同好友嘉賓謝安琪、陳潔靈和梁釗峰，與樂迷重溫多首名曲包括《鋼琴後的人》、《情暖情醉情牽》、《總有你鼓勵》，以及他為其他歌手創作的各大流行作品，如《靜夜的單簧管》、《心仍是冷》、《寫得太多》、《何日》、《我為何讓你走》、《我說過要你快樂》等。倫永亮還將為觀眾呈獻精心挑選的連串電影歌曲。

這位充滿音樂才華的唱作人，將與大家重遊 80 年代至近代的香港流行曲黃金時代，一同經歷這個集體回憶的音樂旅程。只演三場，絕對值得樂迷期待！

HK PHIL × ANTHONY LUN THE MAN BEHIND THE PIANO CONCERT

Winner of the 2013 CASH Hall of Fame, Anthony Lun will return to the stage of the Hong Kong Philharmonic Orchestra, after the collaboration in 2004. This concert featuring the greatest hits of the 'Man Behind the Piano' will be at the Hong Kong Cultural Centre. Many popular songs on various Top HK Music Charts that he composed for other singers, as well as his own pick of songs from movies will be performed. Sharing the stage are Anthony's friends including Kay Tse, Elisa Chan and Leung Chiu Fung.

A great night to look forward to for all fans of this great singer-songwriter and composer who has been on the music scene since the 1980s. Three performances only, not to be missed.



你會喜歡的港樂音樂會 More HK Phil Concerts You Might Like

百老匯巨星：莉亞·莎朗嘉 Lea Salonga: The Voice of Broadway

8 & 9 FEB 2019

星期五、六 晚上8時 FRI & SAT 8pm

百老匯巨星將為大家帶來多首來自百老匯音樂劇和迪士尼卡通的經典樂曲

Broadway diva returns with music from popular musicals and Disney movies.

謝拉特·莎朗嘉 指揮 Gerard Salonga CONDUCTOR

莉亞·莎朗嘉 歌唱家 Lea Salonga VOCALIST

\$780/\$580/\$380/\$280

香港文化中心音樂廳

Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

太古輕鬆樂聚系列： 格拉斯的大衛寶兒 Swire Denim Series: Philip Glass's David Bowie

15 & 16 FEB 2019

星期五、六 晚上8時 FRI & SAT 8pm

格連活特《黑金風雲》電影配樂（中國首演）
戴斯納《眼淚》（亞洲首演）
萊許《三個樂章》（中國首演）
格拉斯 第四交響曲，「世間英雄」（亞洲首演）

Jonny GREENWOOD

Music from the movie
There Will Be Blood (China premiere)

Bryce DESSNER *Lachrimae* (Asian premiere)

Steve REICH

Three Movements (China premiere)

Philip GLASS

Symphony no. 4, Heroes (Asian premiere)

迪利德 指揮

André de Ridder CONDUCTOR

\$320/\$280/\$180/\$120

荃灣大會堂演奏廳

Tsuen Wan Town Hall Auditorium

太古輕鬆樂聚系列： 古典樂棟篤笑之獨奏家打大交 Swire Denim Series: Igudesman & Joo: Clash of the Soloists

10 & 11 APR 2019

星期三、四 晚上8時 WED & THU 8pm

古典音樂二人組意高文與朱亨基不止技藝超卓，他們更將以超越常人的想像力和幽默感大玩古典名曲及作曲家的玩笑。好聽又好玩的音樂會，將叫您笑不停口！節目以英語進行。

The classical music-comedy duo Igudesman & Joo has caused a sensation around the world with their creative theatrical concerts filled with fun and dazzling displays of virtuosity. Let's laugh together at this one-of-a-kind concert! This programme will be presented in English.

意高文與朱亨基 演出

Igudesman & Joo COMEDY ACT

\$480/\$380/\$280/\$220

香港文化中心音樂廳

Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

門票現於城市售票網公開發售 Tickets at URB TIX www.urbtix.hk

全日制學生、60歲或以上、殘疾及綜援受惠人士：半價（額滿即止；此折扣不可與其他優惠同時使用）| 視線受阻座位資訊請參閱港樂網站 | 主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利 | 遲到人士須待節目適當時候方可進場 | 招待六歲或以上人士 | 音樂會長約2小時包括中場休息

Full-time students, citizens aged 60 or above, people with disabilities & CSSA recipients: 50% off (with quota, this discount cannot be used in conjunction with any other offers) | Please refer to www.hkphil.org for the list of seats with restricted sightlines | Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers will only be admitted until a suitable break in the performance | Suitable for aged 6 and above | Concerts run for approx. 2 hours with an interval



信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking	2111 5999
票務查詢 Ticketing Enquiries	3761 6661
節目查詢 Programme Enquiries	2721 2332